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Self-report about the active participation in the academic environment of the TUM for external doctoral candidates
Selbstbericht über die aktive Einbindung in das akademische Umfeld der TUM für externe Promovierende


Doctoral Candidate (Name): ___________________________________________________
[bookmark: _GoBack]Primary Supervisor (Erstbetreuer/in): ___________________________________________

The active participation in the academic environment is an essential element for the qualification of doctoral students (Bylaw of the TUM Graduate School § 16 (7) of 23.08.2021).
Die angemessene Einbindung in das akademische Umfeld der TUM ist eine wichtige Grundlage für eine gute wissenschaftliche Qualifizierung von Doktorandinnen und Doktoranden (Statut TUM Graduate School § 16 (7) vom 23.08.2021).

All external doctoral candidates (candidates without TUM employee contract) have to write a self-report about her/his active participation in the academic environment of the TUM.
Alle externen Promovierenden (Personen ohne TUM-Arbeitsvertrag) haben über ihre Einbindung in das akademische Umfeld der TUM verpflichtend einen Selbstbericht zu verfassen. 


Active participation at TUM (Anbindung an die TUM)

For which activities have you been at the TUM School of Social Sciences and Technology, at other institutions of TUM or partner institutions:
Zu welchen Tätigkeiten/Aktivitäten waren Sie an der TUM School of Social Sciences and Technology, an anderen Einrichtungen der TUM oder an einer Partnerinstitution:

	Where (at TUM, other inst.) 
Wo (an der TUM, sonst. Institution)
	Activity
Tätigkeit / Aktivität

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	





Examples for activities:
· Attendance time at SOT, at TUM or a partner institution (e.g. meetings with your supervisor)
· Participation in event programme at SOT (e.g. guest lectures or seminars)
· Particpation in SOT courses (seminars, colloquia etc.)
· Giving lectures at SOT
· Organisation of academic events
· Joint work on publications
· Participation in a research group at SOT

Beispiele für Tätigkeiten und Aktivitäten:
· Präsenzzeit an der SOT, an der TUM oder an einer Partnerinstitution (z.B. Gesprächstermine mit Doktormutter/-vater
· Teilnahme am Veranstaltungsprogramm der SOT (z.B. Gastvorträge)
· Teilnahme an SOT Veranstaltungen (Seminare, Kolloquien etc.)
· Lehre an der SOT
· Organisation von wiss. Veranstaltungen
· Gemeinsame Arbeit an Publikationen
· Mitarbeit in einer Forschungsgruppe an der SOT 



I hereby confirm vis-à-vis my supervisor and the graduate center the accuracy of the above information about my active participation in the TUM academic environment:

Hiermit bestätige ich die Richtigkeit der obenstehenden Angaben bezüglich der aktiven Einbindung in das akademische Umfeld der Technischen Universität München gegenüber meiner/m Betreuer/in und dem Graduiertenzentrum der TUM School of Social Sciences and Technology:

___________________, den _____________	_________________________________
Place/Ort                            Date/Datum       Doctoral Candidate / Promovierende 

As the primary supervisor of the above doctoral candidate, I hereby approve that the active participation of the doctoral candidate in the academic environment of the TUM has taken place like described here and is appropriate for a high-level academic education.

Hiermit bestätige ich als Erstbetreuer/in, dass die hier beschriebenen Maßnahmen zur Einbindung ins wissenschaftliche Umfeld der TUM wie angegeben stattgefunden haben und sind für eine gute wissenschaftliche Ausbildung angemessen.


____________, den _____________   _________________________________
Place/Ort               Date/Datum       Supervisor / Erstbetreuer/in
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